
Fidesz - Magyar Polgári Szövetsé g
Országgyűlési Képviselőcsoportja

Kékkői Zoltán
országgyű lési képviselő

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- -

Dr. Katona Béla

az Országgyűlés elnöke
részére

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Az eddigi forrásigények hány százalékát teszik ki az ÚMVP keretében
rendelkezésre álló forrásoknak?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az FVM államtitkárának tájékoztatása szerint az Új Magyarország
Vidékfejlesztési Program (ÚMVP) forrásaira pusztán az utolsó pár hónapban
mintegy 400 milliárd forintnyi forrásigény érkezett . Ebből 130 milliárd forint az
állattenyésztés, 80 milliárd az élelmiszeripar, 20 milliárd a biodízel program és
64 milliárd forint a fiatal gazdák támogatási igénye .

Kérdezem tehát Miniszter Urat : mekkora összeg pályázható az Új Magyarorszá g
Vidékfejlesztési Program keretében? Kérdezem továbbá : az eddigi
forrásigények hány százalékát teszik ki a rendelkezésre álló forrásoknak ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010. február 16 .
Kékkői Zoltán
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